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                                                                                                Karup, den 29. januar 2024 
 
 
 

Referat fra bestyrelsesmødet den 29. januar 2024 
 
Mødedeltagere:  Kai Hesselberg, Carsten Helligsø, Lars-Ole Kopp, Charlotte Olesen, 
  Kirsten Andersen, Jan Nielsen. 
Afbud: 
 
Punkt 1: Orientering fra formanden: 

- Generalforsamling 24. feb. 24 herunder Skive – indkaldelse er klar til at sende ud. 
Inge Løvig er ny formand i Skive, der er fortsat ikke ret meget nyt. Carsten skriver 
om det i beretningen. Spørgsmål kan tages under eventuelt.  
Træningsløb fra 13.00, pølser og brød før Generalforsamling kl. 15.00. 

- Forårsmesse i Frederiks – Vi deltager ikke. 
- Nordkredsmøde, orientering fra LOK – Lars Ole fik aktivitetspokalen fra Nordkred-

sen. Der blev drøftet fokus på udvikling, målet er at finde 1000 nye medlemmer på 
landsplan i 2024 og fastholde dem.  

- Karup Kølvrå årligt kontingent – Der ønskes stadig medlemskab. 
- Samarbejdsmøde 5. feb. 24 mellem foreninger og institutioner i Frederiks, afholdt af 

Alhedens borgerforeningen – Carsten deltager. 
 

Punkt 2: Orientering fra næstformand: 
- Ikke noget nyt 

 
Punkt 3: Orientering fra sekretæren: 

- Ikke noget nyt 
 
Punk 4: Orientering fra kasséren: 

- Årsregnskab – Kaj fremlægger regnskab 2023 og budget 2024. 
Vi kommer ud af året 2023 med et underskud. Vi øger kontingent til Junior 300,- se-
nior 500,- og familie max på 1000,-. Vi holder fast i kontingent fritagelse for bestyrel-
ses- og udvalgsmedlemmer. Vi øger startgebyrer med 10,- pr. deltager.  
PP08 revideres med ændret startgebyrer. 

 
Punkt 5: Orientering fra Orienterings-udvalget: 

- Høringssvar til skovudvalget – Vi har ikke skove der er berørt af urørt skov, der sen-
des ikke høringssvar. 

- Terminslisten – vi har DM MTB-O i 2024, vi har en divisionsmatch i 2025 og vi har 
ønsket en divisionsmatch løb i 2026. 

- ViKaSki løbene er lagt i kalenderen.  
- Familie-O starter op 24. marts. 
- Årets klub i DOF – Lars Ole indstiller Karup OK 
- Der planlægges Natteravn 2024, Karup tager 3 løb, Viborg tager 1 løb.  
- Lars Ole orienterer om at lodsejer i Serup skov ønsker faste poster og en kortkasse.  

 
Punkt 6: Orientering fra Motions-udvalget: 

- Kommende løb – Ligtnight-trailrun.  
- Møde i Brande i de midtjyske motionsklubber – Lars Ole deltager. 
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Punkt 7: Eventuelt: 
- Lars takker for hjælp til Supervinterlang. 
- Lars har flyttet skærmene til vinterløb til Stendal.  

 
Næste møde: 24. feb. kl. 14.30, før generalforsamlingen.  
 
 
 


